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Protokół nr XXVII/2013 
 XXVII sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 22 marca 2013 r. 
BR.0002.4.2013 
 
XXVII Sesj ę Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Krystyna Kralkowska .  
Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Przewodnicząca Rady Powiatu powitała osoby obecne na sesji. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: Henryk Dadełło, Halina Sarul. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu 
XXVI sesji z dnia 28 lutego 2013 r.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie przyjęcie w/w protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Protokół XXVI sesji został przyjęty.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXVI sesji z dnia 28 lutego 2013 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji z działalności za rok 2012 oraz 

informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. 
7. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie 

bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2012. 
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w powiecie giżyckim: DEBATA. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia z zespołów szkół niektórych szkół, których 

organem prowadzącym jest Powiat Giżycki. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji niektórych szkół, których organem prowadzącym 

jest Powiat Giżycki. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie stanowienia o kierunkach działania Zarządu Powiatu 

dotyczących planu utrzymania i rozbudowy sieci dróg powiatowych w Powiecie Giżyckim 
na lata 2013 – 2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2013 – 2029. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2013. 
14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska zwróciła się do radnych o wnioski i uwagi 
dotyczące porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady Powiatu postawiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad pkt 13a: 
„Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości”. Wyjaśniła, że do Rady 
Powiatu wpłynęła skarga Pana M. M. na pracownika Wydziału Komunikacji Starostwa 
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Powiatowego w Giżycku. Podmiotem władnym do rozpoznania skargi na pracowników jest ich 
przełożony, w tym przypadku Starosta Giżycki.     
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała wniosek o zmianę porządku obrad pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
 
Rada Powiatu zatwierdziła zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie punktu: 
13a. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji sesji. 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział: 
1) Na posiedzeniu Zarządu gościliśmy Wójta Gminy Wydminy. Rozmawialiśmy 

o wspólnych przedsięwzięciach Powiatu Giżyckiego z Gminą Wydminy – wspólne 
inwestycje drogowe, wspólne utrzymanie dróg na terenie gminy, sprawy promocji 
turystycznej, ponadto zapoznaliśmy się z najważniejszymi zadaniami gminy. 

2) Prezes Spółki „Szpital Giżycki” sp. z o.o. złożył informacje o podjętych pierwszych 
działaniach – identyfikowanie umów obowiązujących w szpitalu z dostawcami leków, 
sprzętu, z partnerami, z którymi szpital współpracował pod kątem podpisania lepszych 
umów w celu zmniejszenia kosztów; ogłosił konkurs na kontrakty lekarskie – rozmowy 
w trakcie. 

3) Zajmowaliśmy się spłatą zadłużenia szpitala. Do 22 marca br. Powiat Giżycki podpisał 
69 porozumień na kwotę 3.392.951, 08 zł. Ok. 20 porozumień jest na etapie uzgodnień ze 
stronami. Do Wydziału Finansowego celem dokonania przelewów przekazano 43 ugody 
na kwotę ogólną 2.017.924,38 zł.    

4) Zarząd podjął uchwałę w sprawie ustalenia cennika opłat za korzystanie z miejsc 
noclegowych w szkolnych schroniskach młodzieżowych.  

5) Ustaliliśmy plan naboru na rok szkolny 2013/2014.   
6) Postanowiliśmy dofinansować działania Mazurskiego Centrum Edukacji Ekologicznej. 

Jest to komórka, która działa przy Fundacji Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich. Mamy 
taki obowiązek, żeby część pieniędzy przeznaczać na edukację ekologiczną. Imprezy, 
które wesprzemy: 
- Olimpiada Wiedzy Ekologicznej dla szkół ponadgimnazjalnych, 
- XIII Wiosenne Sprzątanie Warmii i Mazur, 
- IV edycja akcji „Drzewko na makulaturę”, 
- Konkurs fotograficzny „Przyroda w obiektywie”. 

Ponadto Starosta podzielił się ostatnimi sukcesami młodych sportowców związanych 
z Międzyszkolną Bazą Sportów Wodnych: 

1. Szymon Ignaciuk – II m. Mistrzostwa Świata i Europy Juniorów w kl. DN, 
2. Julia Szmit – II m. Mistrzostwa Świata i Europy w kl. Ice Optimist kat. Dziewcząt, 

II m. Mistrzostwa Polski w kl. Ice Optimist kat. Dziewcząt,  
3. Gracja Podziewska – II m. Mistrzostwa Polski Juniorów Młodszych w kl. DN, 

I m. Mistrzostwa Polski Juniorów w kl. DN – kat. Kobiet, 
4. Agnieszka Gutkowska – I m. Mistrzostwa Polski Juniorów w Windsurfingu Zimowym 

kat. Kobiet, 
5. Adam Łożyński – I m. Mistrzostwa Polski Juniorów w Windsurfingu Zimowym.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania do sprawozdania. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
I. Walasek powiedziała, że Biuro Rady jest bardzo ważną instytucją dla radnych, jak również 
dla mieszkańców, bo tam spotykają się nasze interesy i nasza wiedza. Biuro jest takim 
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łącznikiem poza sesyjnym radnych z Zarządem Powiatu i dlatego powinno posiadać jak 
najszersze i jak najwięcej bieżących informacji, ważnych dla radnych. Taką ważną sprawą 
w ostatnim czasie była rejestracja spółki „Szpital Giżycki”. Kilkakrotnie dzwoniła, ale panie 
nie miały takiej informacji, bo nikt im nic nie przekazał. Zwróciła się z prośbą do Starosty, 
żeby tak zorganizował pracę wydziałów i przepływ informacji, żeby panie w Biurze Rady 
wiedziały jak najwięcej, bo radni przychodzą, dzwonią i pytają. W jednostce, która posiada 
certyfikat ISO, gdzie jednym z bardzo ważnych elementów jest obieg informacji, punkt ten 
jest słabo wypełniany.  
M. Drzażdżewski stwierdził, że trudno mieć tu pretensje do pracowników. 
I. Walasek powiedziała, że ma pretensje do Starosty, a nie do pracowników.  
M. Drzażdżewski oznajmił, że rozstrzygnie to w ten sposób, że to pracownice Biura Rady 
będą zgłaszać się do niego i otrzymywać na bieżąco informacje interesujące radnych. 
K. Kralkowska  stwierdziła, że nie chciałaby, żeby z tego tytułu powstał jakikolwiek konflikt, 
żeby nie było tak, że panie z Biura Rady będą musiały wysiadywać w sekretariacie 
w oczekiwaniu na Starostę i prosić o informacje.   
M. Kaczorowska oświadczyła, że dzieje się rzecz zła odnośnie ratownictwa, ponieważ 
w mieście i gminie Ryn nie ma stacjonującej karetki. Pacjenci pozbawieni są możliwości 
dotarcia do nich w jak najkrótszym czasie. Ostatnio na terenie gminy były dwa wypadki – 
w jednym przypadku karetka jechała z Mikołajek, a w drugim z Kętrzyna. Lata wstecz radni 
występowali o przesunięcie karetki systemowej z Rynu do Giżycka, bo była taka potrzeba. Na 
dzień dzisiejszy jest bardzo dużo wyjazdów. W związku z tym składa wniosek, żeby Zarząd 
Powiatu wystąpił do Wojewody o stacjonowanie karetki w Rynie.  
M. Drzażdżewski stwierdził, że jako samorząd nie jesteśmy tutaj decydentem, możemy tylko 
reagować na tego typu zjawiska. Już miesiąc temu Zarząd Powiatu wystąpił do Wojewody 
z taką prośbą. 
K. Kralkowska  zapytała jak się posunęły sprawy związane z postojem taksówek 
umiejscowionym obecnie przy kościele ewangelickim.  
M. Drzażdżewski odpowiedział, że decyzję można podjąć bardzo szybko, ale ona powinna 
zadowolić wszystkie strony, a przede wszystkim taksówkarzy i umieścić postój w takim 
miejscu, który będzie optymalny. Miasto podjęło starania o umieszczeniu postoju taksówek 
na placu przed hotelem „Wodnik”. Jest to teren prywatny. Na dzień dzisiejszy nie ma 
konkretnej odpowiedzi. Pani Burmistrz uznała, że nie chce dłużej czekać i ma wystąpić 
do nas z wnioskiem o wyznaczenie postoju na Placu Grunwaldzkim ze wskazaniem miejsca. 
Będziemy musieli wystąpić do Urzędu Marszałkowskiego o wyrażenie zgody, bo inwestycja 
na Placu była przeprowadzona w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego. Możliwość 
odstępstwa jest, ale wiąże to się ze zwrotem pieniędzy i to też trzeba uzgodnić z miastem. 
Po wpłynięciu wniosku o określonej treści błyskawicznie go będą rozpatrywać.   
Więcej wniosków i zapytań nie zgłoszono.  
 
Ad. 6. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji z działalności za rok 2012 oraz 
informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że wszystkie stałe komisje Rady Powiatu 
zapoznały się ze Sprawozdaniem, Komendant Powiatowy Policji – Andrzej Mazurek  – 
uczestniczył w posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych odpowiadał szczegółowo na pytania 
radnych i wyjaśniał sprawy związane z tematem. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 
sprawozdania. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Sprawozdanie Komendanta Powiatowego 
Policji z działalności za rok 2012 oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa 
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publicznego zostało przyjęte bez uwag.  
 
Ad. 7. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie 
bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2012. 
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że wszystkie stałe komisje Rady Powiatu 
zapoznały się z Informacją, przedstawiciel Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej – Krzysztof Kłok  – uczestniczył w posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych 
odpowiadał szczegółowo na pytania radnych i wyjaśniał sprawy związane z tematem. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionej 
informacji. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Informacja Komendanta Powiatowego 
Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za rok 2012 została przyjęta bez uwag.  
 
Ad. 8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w powiecie giżyckim: DEBATA. 
Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Dyrektor PZOSiPO – K. Ambroziak  podziękował za możliwość przedstawienia przemyśleń na 
temat edukacji. Jest to materiał statystyczny widziany od strony administracyjno – finansowej. Nie 
obejmuje całości edukacji. Przytoczone dane pochodzą głównie z informacji o systemie oświaty.  
K. Ambroziak  przedstawił prezentację multimedialną na temat stanu realizacji zadań 
oświatowych – załącznik nr 6 do protokołu. 
K. Kralkowska  podziękowała za obszerną i bogatą tematycznie prezentację. Stwierdziła, że nie 
da się tego wszystkiego przedyskutować, przeanalizować za jednym razem, bo jest to bardzo 
bogaty i złożony materiał. Jest przekonana, że prezentowany materiał jest znany dyrektorom, nad 
którym niejednokrotnie dyskutowali i radni chcieliby znać ich zdanie, żeby mieć najlepszy obraz.   
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat materiału.  
Komisja Spraw Społecznych – zapoznała się z materiałem. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego – analizowała materiał i nie wniosła uwag.  
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  – Przewodniczący Komisji Marek Podskalny odczytał 
opinię komisji, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do dyrektorów szkół o uwagi.  
Dyrektor I LO – E. Downar  stwierdziła, że problemem jest niż demograficzny i idąca za tym 
subwencja. Muszą być elastyczni w zawodach, jak również z ofertą edukacyjną. To pierwszy rok, 
gdzie szkoły ponadgimnazjalne uczą się zgodnie z nową reformą i tak naprawdę oni też się tego 
uczą.  Trzeba ściskać kciuki, żeby subwencje były większe. 
M. Kaczorowska zwróciła się do Dyrektora Szkoły Policealnej – Cezarego Piórkowskiego 
z pytaniem, czy w zamian kończącej się edukacji w zawodzie ratownik medyczny będzie otwarty 
nowy kierunek.  
C. Piórkowski odpowiedział, że zgodnie z Rozporządzeniem MEN od bieżącego roku nie może 
być naboru na ratownika medycznego na poziomie kształcenia policealnego, tylko kształcenie 
licencjackie. Złożyliśmy wniosek do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na uruchomienie 
nowego kierunku: Technik Sterylizacji Medycznej. Na razie kierujemy go do osób, które 
są zainteresowane zdobyciem zawodu w systemie zaocznym. Mamy porozumienie ze szpitalem 
o udostępnienie sterylizatorni. Dodał, że czynią kroki w celu rozszerzenia oferty edukacyjnej. 
Również bacznie obserwują, co się dzieje na rynku pracodawców, z czym się zgłaszają, 
o co występują, na jakie dodatkowe umiejętności mamy zwracać uwagę, żeby nasi absolwenci byli 
w zawodach medycznych czy socjalnych. Szkoła przystąpiła do projektów, które dotyczą 
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dodatkowych zajęć specjalistycznych. To jest pewne uatrakcyjnienie dla naszych potencjalnych 
kandydatów do szkoły, dające większe możliwości zdobycia potem pracy. Pracodawcy coraz 
częściej zwracają uwagę, żeby absolwenci mieli już doświadczenie zawodowe, nie tylko oparte na 
samej praktyce wpisanej w program nauczania, ale na dodatkowych godzinach wypracowanych 
poza. Dzięki projektom nasi absolwenci mają 140-150 dodatkowych godzin. Miejmy nadzieję, że 
znajdzie to odbicie w zainteresowaniu szkołą nie tylko mieszkańców naszego powiatu, ale 
i okolicznych powiatów. 
M. Kaczorowska powiedziała, że słyszała, że Dyrektor myślał o utworzeniu szkoły 
pielęgniarskiej.  
C. Piórkowski odpowiedział, że pomysły były różne i nadal są, ale od pomysłu do celu jest długa 
droga, niemniej jednak do paru spraw wrócą, ale nie jest to odpowiedni czas.  
M. Drzażdżewski uzupełnił, że podjęli rozmowy z panem dyrektorem, z przedstawicielami 
wyższych uczelni, z którymi można byłoby taką współpracę podjąć, ale jest to nieodpowiedni 
moment ze względów ekonomicznych, bo na uczelniach też jest kryzys finansowy. Uczelnie 
oczekują, że dodatkowe filie czy ośrodki pozamiejscowe będą finansowane przez samorząd, 
co z naszej strony jest niemożliwe. Być może należy szukać wsparcia w sektorze prywatnym, 
ale nie jest to najlepszy moment, żeby szukać teraz rozwiązań.  
J. Kulhawik  powiedział, że jego szkoła ma największą liczbę uczniów (488) i jak plany zostaną 
zrealizowane to maturzystów odejdzie 127, a przyjmą 120 uczniów – 4 klasy pierwsze. Będą 
zadowoleni, bo wtedy mogą liczyć na pieniądze podobne jak w tym roku, z którymi sobie 
poradzą. Cieszy się, że będą wprowadzane standardy edukacyjne w szkołach i placówkach, gdzie 
liczba godzin pedagogicznych na ucznia, np. w technikum wyniesie 2,1, w internacie 1,7.  
Również bardzo się będzie cieszył, gdy kwoty wynagrodzeń, jak i liczba etatów pracowników 
administracji i obsługi zrównają się z przedstawionymi w materiale i zostaną wprowadzone 
w życie.   
Dyrektor ZSEiI – H. Kondratowicz  powiedział, że mamy standardy i są to wskaźniki wg, 
których będą pracować. Sadzi, że powiat a jednocześnie szkoły nie będą wówczas mieli 
problemów z finansowaniem szkół. Czy nowe kierunki kształcenia, które są adekwatne do rynku 
pracy? Niekoniecznie, dlatego, że rynek w Giżycku nie wchłonie wszystkich naszych 
absolwentów. Nasi absolwenci znajdą wszędzie pracę, jeżeli będą dobrze wykształceni. 
Większość jego absolwentów idzie na studia. Na pewno mniej niż połowa pracuje w zawodzie, 
który ukończył. 
Dyrektor ZSZ – H. Rommel  powiedziała, że w skład Zespołu Szkół Zawodowych wchodzą 
dwie szkoły: Zasadnicza Szkoła Zawodowa i Technikum. Z opracowania wynika, że Zasadnicza 
Szkoła Zawodowa jest małą szkołą, ma mało uczniów, a więc przed nami zadanie takie, żeby 
zwiększyć liczbę uczniów, bo to jest również bardzo korzystne dla finansów powiatu. Być może 
fakt wprowadzenia progów punktowych do techników spowoduje wzrost liczby uczniów 
w zasadniczych szkołach a jednocześnie podwyższy poziom w technikach. W naszym technikum 
wyniki maturalne są niskie, ale do nas przychodzą słabsi uczniowie. Zdolniejsi wybierają inne 
szkoły. Z drugiej strony mamy osiągnięcia, jeżeli chodzi o egzamin zawodowy. Wyniki mogą być 
jeszcze lepsze i nad tym popracujemy. 
K. Kralkowska  powiedziała, że zarówno wyniki z egzaminów maturalnych, jak i zawodowych są 
wyższe niż średnie krajowe, czy wojewódzkie, co nie oznacza, że nie mogłyby być lepsze. 
Zwróciła uwagę, że w ciągu roku 2011/12 ubyło ze szkół 129 uczniów, a jeszcze do tego 14 było 
niepromowanych. Myśli, że propozycja pana dyrektora Ambroziaka dotycząca opracowania 
standardów pomoże zatrzymać uczniów, bo gdzieś musieli się podziać. 
H. Rommel dodała, że wyniki będą podwyższać, ale chciała podzielić się również sukcesami: 
w konkursie gastronomiczno – językowym w Mrągowie zajęli pierwsze miejsca zarówno 
w języku angielskim jak i niemieckim. W konkursie hotelarskim w Ełku nasza uczennica zajęła 
II miejsce. Stwierdziła, że jej uczniowie mogą śmiało konkurować z uczniami z innych powiatów 
o tych samych profilach.  
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E. Downar podzieliła się uwagą na temat odchodzących uczniów: po raz pierwszy nastąpiły 
migracje dorosłych ludzi, ludzie wyjeżdżają za granice, za pracą i zabierają dzieci. Wcześniej tego 
nie było.  
M. Drzażdżewski przedstawił stanowisko Zarządu Powiatu: będą obserwowali tendencje, które 
się pojawią po tegorocznym naborze. Jeżeli ilość uczniów będzie się zmniejszała i dojdzie do 
takiego poziomu, że będą musieli łączyć szkoły, wówczas wrócą do dyskusji. Na razie na to się 
nie decydują. Teraz jest czas, żeby pokonkurować o ucznia i pomyśleć o jakości. Trzeba patrzeć 
na sąsiadów, co się na około dzieje, gdzie mamy konkurencje pod względem oświaty i skąd 
możemy przejmować uczniów. Bezrobocie wokół nas jest bardzo duże. U nas jest najmniejsze, 
pośród powiatów we wschodniej części województwa warmińsko – mazurskiego. To też może 
być impuls, że młodzież będzie się do nas bardziej garnąć. Musimy te elementy wykorzystywać 
w planowaniu kierunków. Należy zwrócić uwagę na jakość, czyli doskonalenie nauczycieli, 
przekwalifikowania, bez przerwy poszukiwać nowych kierunków. Nowy kierunek to szukanie 
nowych miejsc praktyk, co nie jest takie proste. Z dużym wyprzedzeniem rozpocząć pewne prace, 
już myśleć o roku 2014/15, przygotowywać się i obserwować, co się będzie działo. 
Po tegorocznym naborze, jeżeli nie będzie bardzo radykalnego spadku ilość uczniów 
w poszczególnych szkołach nie będziemy myśleli o łączeniu, likwidacji którejś ze szkół, bo nie 
dostrzegamy jeszcze takiej konieczności.  
Dyrektor CKUPiDN – T. Skorupski  uważa, że trochę unikamy kwestii finansowych, bo nas już 
w tej chwili nie stać na taką rozdrobnioną i szeroką pojętą oświatę, a tworzymy nowe kierunki. 
Każdy nowy kierunek to nowe pieniądze, które musimy włożyć w oświatę.  Duże szkoły sobie 
poradzą i te standardy edukacyjne spełnią, małe szkoły już w tej chwili ich nie spełniają. Liczyć 
można różnie, ale liczenie i przekładanie z jednej szufladki do drugiej oszczędności nie uczyniło. 
Bardziej patrzyłby na stronę finansową, bo małe placówki będą miały największe problemy. 
M. Drzażdżewski stwierdził, że nie rozumie, na czym polega mała szkoła, czy na tym, że jest 
mało uczniów, bo budynków nam nie ubędzie. Budynki, sprzęt będą do utrzymania, więc koszty 
nie będą mniejsze. Musimy przeprowadzić dobrą analizę, dobre badania rynku, po to żeby 
uruchamiać następny kierunek, ale nie dodatkowy, tylko zastępujący inny, bo niektóre kierunki 
nam giną i musimy je czymś zastąpić. Trzeba zarażać załogę tym, żeby myślała o uruchomieniu 
takich kierunków, które dadzą im prace, a jednocześnie będą ofertą dla młodzieży. Jest taki 
moment, że coś trzeba zastąpić innym elementem, bardziej opłacalnym. I takie myślenie chce 
zaszczepić u dyrektorów. 
K. Kralkowska  powiedziała, że wyraźnie było sygnalizowane, jakie zawody będą pożądane, 
a gdzie jest nadwyżka, że wszyscy powinniśmy zwrócić uwagę na kształcenie zawodowe, bo taka 
jest potrzeba, bo absolwenci najczęściej zostają tu w Giżycku. Uważa, że jest to problem otwarty, 
dyrektorzy będą na co dzień nad tym pracowali i wspólnie dojdziemy do wniosków, które Rada 
będzie mogła zaakceptować i przyjąć do realizacji. Bardzo serdecznie podziękowała za pracę 
wszystkich nauczycieli. Pogratulowała tym, którzy oprócz nauki mają dodatkowe sukcesy. 
Życzyła dyrektorom satysfakcji z pracy i takich decyzji związanych z ruchem kadrowy, który ich 
czeka, żeby były optymalne i zadowoliły wszystkich.  
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia z zespołów szkół niektórych szkół, których 
organem prowadzącym jest Powiat Giżycki. 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji niektórych szkół, których organem 
prowadzącym jest Powiat Giżycki. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektów uchwał: 

Proponowane projekty uchwał wynikają z wprowadzonych ustawą z dnia 19 sierpnia 2011r. 
o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz innych ustaw (Dz. U. Nr 205 poz.1206) zmian 
organizacyjnych dotyczących ustroju szkół ponadgimnazjalnych oraz sytuacji demograficznej.  
Wprowadzone zmiany ustawowe w tym zakresie nie przewidują prowadzenia kształcenia 
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w liceach profilowanych, technikach uzupełniających oraz liceach uzupełniających 
i zasadniczych szkołach zawodowych dla dorosłych. 
Są to szkoły: 
W Zespole Szkół Elektronicznych i Informatycznych w Giżycku: 

1. I Liceum Profilowane w Giżycku; 
2. Technikum Uzupełniające Nr 1 w Giżycku; 

W Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku: 
1. II Liceum Profilowane w Giżycku; 
2. I Liceum Uzupełniające w Giżycku; 

W Zespołu Szkół Zawodowych: 
1. III Liceum Profilowane w Giżycku; 
2. Technikum Uzupełniające Nr 2 w Giżycku; 

W Centrum Kształcenia Ustawicznego, Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli w Giżycku: 
1. Technikum Uzupełniające Nr 3 w Giżycku; 
2. II Liceum Uzupełniające w Giżycku. 

Jednocześnie likwiduje się szkoły, które formalnie istnieją w powiatowym systemie 
edukacyjnym, ale do których nie wykonano naboru od co najmniej trzech lat i w związku 
z niżem demograficznym nie zamierza się obecnie ich reaktywować.  
Są to szkoły: 
W Zespole Szkół Elektronicznych i Informatycznych w Giżycku:  

1. Szkoła Policealna Nr 2 w Giżycku; 
2. III Liceum Ogólnokształcące w Giżycku; 
3. Zasadnicza Szkoła Zawodowa Nr 3 w Giżycku; 

W Zespole Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku:  
1. Zasadnicza Szkoła Zawodowa Nr 1 w Giżycku; 
2. Szkołę Policealna Nr 1 w Giżycku; 
3. IV Liceum Ogólnokształcące w Giżycku. 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXII.141.2012 z dnia 8 listopada 2012 r. o zamiarze 
likwidacji tych szkół. 

Po zasięgnięciu opinii Warmińsko –Mazurskiego Kuratora Oświaty oraz Związków 
Zawodowych z listy szkół, jakie według uchwały zamierzano zlikwidować, wyłączono 
z procedury likwidacyjnej trzy szkoły tj.    

1. Zasadniczą Szkołę Zawodową nr 5 dla dorosłych w Centrum Kształcenia Ustawicznego, 
Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli, ponieważ w dniu 1 września 2013 będzie 
istniała tam jeszcze klasa trzecia (w szkole będą jeszcze uczniowie). Szkoła zakończy 
działalność w dniu 31 sierpnia 2014 r. 

2. Szkołę Policealną Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych na wniosek związków 
zawodowych oraz Zespołu Szkół Zawodowych. 

Likwidacja wymienionych w projekcie uchwały szkół nie spowoduje utraty szans na zdobycie 
poszukiwanych zawodów oraz nie wpłynie na pogorszenie sytuacji zawodowej osób w nich 
zatrudnionych.  

Nowa struktura szkół ponadgimnazjalnych zapewni możliwość kształcenia we wszystkich 
typach szkół w tym zawodowego w szkołach dla młodzieży oraz dorosłym w ramach 
kwalifikacyjnych kursów zawodowych. W przypadku zaistnienia nowych potrzeb edukacyjnych 
Powiat założy nowe szkoły zawodowe oraz zorganizuje i przeprowadzi kwalifikacyjne kursy 
zawodowe. 

Zgodnie z art. 59 ust. 1 ustawy o systemie oświaty, szkoła publiczna prowadzona przez 
jednostkę samorządu terytorialnego, może zostać zlikwidowana z końcem roku szkolnego przez 
organ prowadzący szkołę, po zapewnieniu przez ten organ uczniom możliwości kontynuowania 
nauki w innej szkole publicznej tego samego typu, a także kształcącej w tym samym lub 
zbliżonym zawodzie. Organ prowadzący jest zobowiązany zawiadomić, co najmniej na sześć 
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miesięcy przed terminem likwidacji szkoły: rodziców uczniów (w przypadku szkoły dla 
dorosłych – uczniów), właściwego kuratora oświaty oraz organ wykonawczy jednostki 
samorządu terytorialnego właściwej do prowadzenia szkoły danego typu.  

W przypadku zaproponowanych do likwidacji szkół zawiadomienie dotyczy wyłącznie 
uczniów II Liceum Uzupełniającego w Centrum Kształcenia Ustawicznego, Praktycznego 
i Doskonalenia Nauczycieli, którzy kończą naukę z dniem likwidacji szkoły. W pozostałych 
likwidowanych szkołach nie ma uczniów.   

Dyrektor Centrum Kształcenia Ustawicznego, Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli 
dostarczył informację o poinformowaniu słuchaczy tej szkoły o jej likwidacji. 

Zgodnie z art. 62 ust. 5 ustawy o systemie oświaty likwidacji szkoły wchodzącej w skład 
zespołu można dokonać dwuetapowo. Po pierwsze należy organizacyjnie wyodrębnić szkołę 
z zespołu a następnie tak wyodrębnioną szkołę zlikwidować przy zastosowaniu art. 59 ustawy 
o systemie oświaty. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektów uchwał. 
Komisje Rozwoju Gospodarczego i Finansów, Edukacji, Kultury i Sportu oraz Spraw 
Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektów uchwał. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały w sprawie wyłączenia z zespołów szkół 
niektórych szkół, których organem prowadzącym jest Powiat Giżycki pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXVII.165.2013 w sprawie wyłączenia z zespołów szkół niektórych szkół, 
których organem prowadzącym jest Powiat Giżycki została podjęta – stanowi załącznik  
nr 8 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały w sprawie likwidacji niektórych szkół, 
których organem prowadzącym jest Powiat Giżycki pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXVII.166.2013 w sprawie likwidacji niektórych szkół, których organem 
prowadzącym jest Powiat Giżycki została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie stanowienia o kierunkach działania Zarządu Powiatu 
dotyczących planu utrzymania i rozbudowy sieci dróg powiatowych w Powiecie Giżyckim na 
lata 2013 – 2020. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXVII.167.2013 w sprawie stanowienia o kierunkach działania Zarządu 
Powiatu dotyczących planu utrzymania i rozbudowy sieci dróg powiatowych w Powiecie 
Giżyckim na lata 2013 – 2020 została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2013 – 2029. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
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Zmiany dotyczą dostosowania WPF do wymogów wynikających z art. 226 i art. 227 ust. 1 
ustawy o finansach publicznych zmienianej w art. 8 ustawy z dnia 7 grudnia 2012 r. o zmianie 
niektórych ustaw z związku z realizacją ustawy budżetowej (Dz. U. z 2012 r. poz. 1456).  
W kol. 7 i kol.13.1 wykazano kwotę zobowiązań wymagalnych byłego SP ZOZ w Giżycku, 
przejętych przez Powiat na mocy Uchwały Nr XXI.135.2012 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 
27 września 2012 r. w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Giżycku w spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością oraz Uchwały Nr 
XXV.162.2013 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 11 lutego 2013 r. w sprawie ustalenia 
wskaźnika zadłużenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Giżycku. 
Ponieważ w dniu 4 marca 2013 r. została zarejestrowana spółka z o.o. "Szpital Giżycki", Powiat 
przejął zobowiązania wymagalne SP ZOZ wg, stanu na dzień poprzedzający przekształcenie 
(na 3 marca 2013 r.). Spłata wszystkich przejętych zobowiązań zostanie dokonana w 2013 r. 
(w budżecie w rozdz. 85111, par. 4160 zaplanowano wydatki na ten cel w kwocie 6.000.000 zł, 
a pierwszych płatności już dokonano).  
W trakcie 2013 r. w momencie przejęcia zobowiązań zadłużenie Powiatu wzrośnie, natomiast 
z chwilą ich spłaty (także w trakcie 2013 roku) – zmaleje. Dlatego też kwotę długu, którego 
planowana spłata dokona się z wydatków budżetu wykazano w kol. 14.2 (6.000.000 zł) 
a wydatki zmniejszające dług w kol. 14.3 (6.000.000 zł).  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Rozwoju Gospodarczego i Finansów, Edukacji, Kultury i Sportu oraz Spraw 
Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXVII.168.2013 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2013 – 2029 została podjęta – stanowi załącznik  
nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2013. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Dochody i wydatki: 
Rozdz. 80130 – dotyczy projektu pn. „Giżycki MEDYK z nowymi kwalifikacjami dla masażysty 
i ratownika medycznego” (zwiększenie planu o środki niewykorzystane w 2012 r.). 
Rozdz. 85333 – dotyczy projektu pn. „Przedsiębiorczość – droga do sukcesu” (zwrot środków 
dokonanych za 2012 r. przeznaczony zostaje na wydatki w 2013 r.). 
Wydatki: 
Rozdz. 85202 – przesunięcia między paragrafami dotyczą dofinansowania zakupu mikrobusu do 
przewozu osób niepełnosprawnych w Domu Pomocy Społecznej w Giżycku. 
M. Drzażdżewski zgłosił autopoprawkę do projektu, która dotyczy środków zabezpieczonych 
na spłatę zobowiązań byłego SP ZOZ w Giżycku a wynika ze zmiany klasyfikacji budżetowej 
dokonanej rozporządzeniem Ministra Finansów z dnia 11 lutego 2013 r. (Dz. U. poz. 215)  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Rozwoju Gospodarczego i Finansów, Edukacji, Kultury i Sportu oraz Spraw 
Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXVII.169.2013 w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2013 
została podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad. 13a. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła uzasadnienie uchwały: 
Do Rady Powiatu w Giżycku w dniu 20 marca 2013 r. wpłynęła skarga Pana M. M., 
prowadzącego działalność gospodarczą pod firmą „Przewozy Towarowe i Pasażerskie”, 
reprezentowanego przez radców prawnych M. W. i B. G. z Kancelarii Radców Prawnych w 
Olsztynie na pracownika Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Giżycku. 
Skarżący w treści skargi zarzuca wskazanej osobie nienależyte wykonywanie zadań oraz 
przewlekłe prowadzenie spraw i wnosi o pociągnięcie do odpowiedzialności dyscyplinarnej. 
Podmiotem władnym do rozpoznania skargi na pracowników jest ich przełożony, w tym 
przypadku zgodnie z art. 35 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym – Starosta Giżycki. 
Zgodnie z art. 231 ustawy Kodeks postępowania administracyjnego jeżeli organ, który otrzymał 
skargę nie jest właściwy do jej rozpatrzenia, obowiązany jest przekazać ją właściwemu 
organowi. 
   
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXVII.170.2013 w sprawie przekazania skargi według właściwości została 
podjęta – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 14. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oraz Starosta złożyli życzenia z okazji zbliżających się Świąt 
Wielkanocnych. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 15. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania tematyki sesji o godz. 17.20 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 
obrady 
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Agnieszka Jarocka        Krystyna Kralkowska 
 


